

မြန်မာလူမျိုး ဘိုးဘွားစောင့်ရှောက်ရေးဝန်ထမ်း ခေါ်ယူခြင်း

မြန်မာနိုင်ငံမှ ဂျပန်နိုင်ငံသို့ သက်ကြီးစောင့်ရှောက်ရေးအလုပ်ဖြင့် လုပ်ကိုင်လိုသူ မြန်မာလူမျိုးများ၊ ဂျပန်နိုင်ငံအတွင်း ကျောင်းပြီးဆုံးမည့် ကျောင်းသား/သူများ၊ ဘိုးဘွားစောင့်ရှောက်ရေးအထူးပြု ဆန်းမွန် ကျောင်းပြီးဆုံးမည့် ကျောင်းသား/သူများနှင့် အလုပ်သင် သုံးနှစ်ပြည့်ပြီး တိုရုတဲဗီဇာဖြင့် အလုပ်ဝင်လိုသည့် မြန်မာလူမျိုးများကို caremind ကုမ္ပဏီ၏ ဘိုးဘွားရိပ်သာများ၊ Day Service ဘိုးဘွားစောင့်ရှောက် ရေးရိပ်သာများ အစရှိသည့် ဂေဟာများတွင် အမြဲတမ်းဝန်ထမ်းများအဖြစ် အလုပ်ခေါ်ယူနေလျက်ရှိပါသည်။

Caremind ကုမ္ပဏီ၏ ဘိုးဘွားစောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်း

မြန်မာလူမျိုးများ အလုပ်ဝင်ကာစအချိန်တွင် ဘိုးဘွားစောင့်ရှောက်ရေး အတွေ့အကြုံမရှိလည်း ဂျပန်စာ ဟိရဂန်၊ ခတခနရေးသားနိုင်ပြီး ဂျပန်စာ Level N4 အောင်လက်မှတ်ရှိထားပါက အခက်အခဲ မရှိအလုပ်လုပ်နိုင်ပြီး လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း ဂျပန်စကားပြောဆိုရာတွင်လည်း အခြေခံနေ့စဉ်သုံးစကားဖြင့် အလုပ်စတင်ဝင်ရောက်နိုင်ပါသည်။

ထို့အပြင် ဂေဟာရှိ ဂျပန်လူမျိုးဝန်ထမ်းများမှ နိုင်ငံခြားသားမြန်မာများ နားလည်လွယ်စေရန် ဘိုးဘွားစောင့်ရှောက်ရေးပညာကို စိတ်ရှည်ကြင်နာစွာ သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည့်အပြင် မြန်မာလူမျိုး စီနီယာများလည်း အများအပြား အလုပ်ဝင်နေသည့် ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

Caremind ကုမ္ပဏီ၏ဝန်ဆောင်မှုများ

ကုမ္ပဏီမှ မြန်မာလူမျိုးများ၏အလုပ်ခေါ်စာနှင့်အင်တာဗျူးအပြင် အလုပ်မဝင်ခင်လိုအပ်သည့် ဗီဇာလျှောက်ထားခြင်း၊ နေထိုင်ရန်အိမ်ခန်းရှာဖွေပေးခြင်း၊ ဘဏ် ရပ်ကွက်ရုံးအစရှိသည့်လိုအပ်သည့် စာရွက်စာတမ်းဝန်ဆောင်မှုများကိုပါ အခမဲ့ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိပါသည်။

ထိုအပြင် စကားပြန်နှင့်ဘာသာပြန်မြန်မာဝန်ထမ်းများလည်း တာဝန်အလုပ်နှင့် ပတ်သက်၍ အချိန်မရွေးစိတ်ချယုံကြည်စွာ စုံစမ်းနိုင်ပြီး အလုပ်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်စုံစမ်းရန်

Caremind ကုမ္ပဏီတွင် အလုပ်ဝင်လိုပြီး ဘိုးဘွားစောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်းကို စိတ်ဝင်စားသည့် မြန်မာလူမျိုး မည်သူမဆို လွတ်လပ်စွာ စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံဘက်မှ မြန်မာများ အတွက်လည်း ဂျပန်ကုမ္ပဏီနှင့် မြန်မာတာဝန်ခံအေဂျင်စီတို့အတူလက်တွဲပြီး အလုပ်သင်ဗီဇာ၊ တိုခိုက်ဗီဇာ နှစ်မျိုးစလုံးဖြင့်အလုပ်ခေါ်ယူနေလျက်ရှိပါ သည်။

ဆက်သွယ်ရန်အချိန် : : အပတ်စဉ် တနင်္လာမှ စနေနေ့ထိ (မနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၆ နာရီအတွင်း)

တာဝန်ခံ : : သိမ့်သိမ့်ဆင့် (မြန်မာတာဝန်ခံ)

မေးလ် : : s-p@care-product.or.jp

ဖုန်းနံပါတ် : : ၀၉၀-၁၈၉၁-၉၅၉၈